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K tzv. převratu v Rusku se už vyjádřilo tolik lidí a médií, že skoro nemá cenu se k němu
vracet. Přesto jsme byli dotazováni na náš názor, takže pár slov utrousíme.  Pokud se ptáte,
proč až nyní, odpověď je velmi jednoduchá.

  Šéf Wagnerovců Jevgenij Prižogin se měl údajně postavit samotnému vedení ruské armády a
Vladimírovi Putinovi. Tím se z nenáviděného soupeře stal na chvilku pro Západ Mesiášem. Tolik naše
mainstreamová média. A pak už se to rozjelo. Bez dostatku relevantních informací se jejich redaktoři
i naši ,,elitní“ politici utrhnuli ze řetězu a začali vypouštět jednu fantasmagorii za druhou. Inadhled
mlčel. Neměli jsme žádné důvěryhodné zprávy přímo z místa, takže nebylo ani jak reagovat. Myslet
si lze cokoliv, třeba cosi o kvalitně provedeném maskovacím manévru, ale byla by to spekulace.
Mainstream v tom měl však jasno a své vylhané teorie udržuje v běhu i dnes. V televizích se střídali
odborníci na cokoliv, Lipavský se začal těšit na Krym a jakožto šéf diplomatů se vyjadřuje
nediplomaticky úplně ke všemu. Až tak často, že si ho povšimnuli už i v Kremlu a tamní mluvčí
Zacharovová Lipavskému i přes veškerou marnou snahu Ukrajinců získat zpět tento polostrov by
ráda našemu ministrovi zahraničí pokoj na něm na týden zajistila.

Prižogin se přesunul do Běloruska. Je blíže Kyjevu a s ním i jeho profesionální armáda. Co se bude
dít dále, to je opět spíše úvaha než reálná představa. Zdá se však, že se událostí zabýval především
Západ. Dokonce se sejdou ministři zahraničí, aby situaci vyřešili. No není to úsměvné? Jejich radost
trvala krátce, byla křečovitá a ukázalo se, jak moc jsou všichni mimo realitu. Co za manévry Rusové
vymysleli, to nám ukážou další dny a týdny. Jisté je, že Vladimír Putin si drží svou moc a k vzteku
Západu se nic tak dramatického nestalo. Tedy zatím. Tím tedy považujeme rádoby puč v Rusku a
uzavřený a těší nás, že jsme ze sebe na rozdíl od mainstreamu nestihli udělat blbce.

Pro nás je daleko zajímavější jiná informace. Tedy ta, že se ANO na rozdíl od SPD rozhodlo připojit
k podpisu Obranné smlouvy s USA. Opět se ukazuje, že se tato strana od Pětikoalice zase tak moc
neliší a navzájem sdílí přístup k EU, NATO a vývoji vztahů v Evropě. Místopředsedkyně ANO
Schillerová prohlásila, že se chce vrátit do vlády a Spojené státy jsou pro ni zárukou bezpečí. Je
evidentní, že volit ANO je v mnohém to samé, jako skočit z bláta do louže. Je s podivem, že tu stále
nemáme dostatečně aktivní a silnou euroskeptickou stranu ochotnou jít do boje za vystoupení ze
zločineckých organizací, jakými jsou NATO, EU a WHO, případně zaujmout neutrální status České
republiky. Příznivců by našla jistě dost, jen by musela být více slyšet, než je tomu u SPD.  Zatím o
tom můžeme jenom snít.
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